
V Libochovanech dne 20.října  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

            Předpokládám, že jste prožili příjemné chvíle pokračujícího podzimu, protože sluníčko je 

touto dobou už vzácné. Práce na zahrádce, či odpočinek na výletech byly přerušeny zastávkou ve 

volební místnosti. Jsem opravdu ráda, že se těchto voleb, kdy se rozhodovalo o krajské 

vládě,  zúčastnilo poměrně vysoké procento občanů s volebním právem. To, jak volby dopadly, 

všichni pozorně sledovali. Jak to bude vypadat za několik měsíců vládnutí nové krajské rady a 

zastupitelstva se teprve uvidí. Kolik bude nově upravených silnic, budov památečních, kolik se 

dostane na vzdělávací zařízení, zdravotnictví a tak dále. Nebudou to mít naši krajští radní a 

zastupitelé vůbec jednoduché, protože spousta věcí je rozpracovaných. Na jak moc, to si netroufám 

ani odhadnout. Já mohu posoudit pouze možnosti obce za dva roky, kdy se bude měnit 

zastupitelstvo a vedení u nás v obci, ale krajánci, ti jsou přece jen poněkud tvrdý oříšek pro nás na 

malých městech. Tam už je to bohužel o velké politice, tam se řídí  zásadami politických stran, proto 

tolik křiku a humbuku. Kdyby to bylo jen o tom, aby to v kraji šlapalo, to by bylo jiné vládnutí. 

  

            V tomto týdnu si můžete vyzvednout vaky na zeleň, jsou připravené. Jsou o něco menší než 

ty loňské, ale určitě budou všem opět k užitku. Ve čtvrtek a v pátek (23. – 24.10.) budou přistaveny 

kontejnery velkoobjemové, ten nepořádek po minulém svozu bude zlikvidován. Také nám nastoupí 

konečně firma na úpravu komunikace. V současné době jsou v řešení pozemky za poštou, obec tam 

několik parcelních čísel také vlastní, budou začleněny do návrhu zastavovacího plánu. 

  

            Na listopad chystáme nový pokus o dotaci z Regionálního operačního programu, abychom 

mohli postavit dům na návsi. Doufám, že se tentokrát podaří uspět. 

  

            Máte přečtené Obecní  zrcadlo? Dejte nám v diskuzi na webových stránkách vědět, co si o 

tom myslíte. Určitě bychom rádi znali vaše názory. Děkuji předem. 

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


